哈尔滨工业大学
博士学位论文中期进展考核表
Form for Evaluation of Interim Inspection of Doctoral Dissertation

	学  号
Student No.
	
	姓名Name
	
	入学年月Enrolment Date
	

	院（系）
School(Department)
	
	学科Discipline
	
	导  师
Supervisor
	

	中期考核时间

Date for Interim Inspection 
	
	第一次the First Time □  
第二次 the Second Time □
	开题时间
Date for D Proposal
	

	论文题目Dissertation Title
	
	开题报告成绩

Score
	


	培养计划完成情况：培养计划要求完成学位课______学分，选修课_______学分，已完成______学分。

Fill out the condition of education program: you should get_______ credits for degree courses, ______ credits for selective courses, you’ve got ______credits.

（课程应于入学后两年内完成，请填写未完成的课程情况 Curriculum learning should be finished within the first two years after enrolment, please fill out the unfinished course information.）

	类别 Type
	未完成课程名称 Unfinished Course Name 
	学分Credits
	未完成原因Reasons for non-finishing

	学位课 

Degree Course
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	（不够可加行 Additional lines are available）

	一、学位论文研究内容简介 Introduction of the research contents of the dissertation（300～500字/words）



	二、学位论文工作按照开题报告预定内容及进度安排的进展情况The research progress of the dissertation
（清晰阐述学位论文工作已完成的内容，已解决的关键问题，已得到的创新性成果等。Please indicate the accomplished works of the dissertation，solved key problems, innovative achievements, and etc.）



	三、已取得的主要阶段性成果 The achievements （含已发表或录用、投寄的论文，按作者姓名顺序，论文题目，期刊名称，期刊卷号，发表时间，起止页码，若被EI、SCI收录也请注明。Including the published or in press papers, listed in the order of author, title, name of the journal, volume, date, page, if the paper is indexed by EI or SCI, please indicate.）


	四、目前存在或预期可能出现的问题 Existing problems and anticipated problems


	五、下阶段研究计划及确保最终成果的主要措施 The research plan for next stage and the main measures to ensure the final result


	六、博士学位论文工作科研成果报告 Research Report 
（报告形式可选择以下2种之一，附完整报告作为此表的附件，不要在表格中粘贴报告内容：

1 提交1篇在本领域顶级期刊发表的能反映学位论文工作已取得的科研成果的论文。

2 提交1篇反映学位论文工作已取得的科研成果的报告，报告内容按引言、主体和结论三部分撰写。

引言部分：描述研究背景和意义、研究基础、研究范围和目标、研究思路和总体方案等。

主体部分：逐一论述各项研究内容的研究方案、研究方法、研究过程、研究结果等信息，提供必要的图、表、实验及观察数据等信息。

结论部分：阐述主要研究发现，可包括研究成果的作用、影响、应用前景，和研究中的问题、经验和建议等。）
(Your research report can be either one of the following, as an attachment to this form, but don’t fill out this column with the content.
  1 Submit one published paper on a top journal in your research field, which is your work of the dissertation

  2 Submit one research report, which contains your innovative works of the dissertation, with the contents of introduction, main body and the conclusions.
  Introduction: research background and significance, research foundation, research scope and goals, ideas and the whole scheme, and etc.

  Main Body: discuss the research plan, process, the results of the research contents, with necessary figures, tables, experiments, and observed data, and etc. 

  Conclusions: main discoveries, including the effect and application prospect of the results, problems, experiences and advices.)

	导师评价：（请从以下几方面给出明确评价：1学生培养计划完成情况，2博士学位论文工作进展情况，3已取得的科研成果情况，4论文工作中存在问题及建议）

Supervisor’s Evaluation(1 Education program, 2 The progress of the dissertation, 3 The achievements, 4 Existed problems and improvement advices)
从该研究生的科研能力、科研态度及目前的进展情况判断，该生能否按期完成学位论文：

If the student can finish the dissertation on time, form his/her research capability, attitude and the achievements?

□ 能按期完成Yes     □ 需要延期 Need to delay    □ 建议退学 Suggest to quit school
签名Signature：
                       年(Y)     月(M)    日(D)

	评审小组对博士学位论文中期进展的综合评价，论文工作中存在的主要问题和改进建议

The panel’s comprehensive evaluations for the interim progress of the dissertation, the main existed problems and improvement suggestions.


	博士学位论文

中期进展考核结果

The result for interim inspection
	□合格，继续攻读学位 Pass
□不合格，限期改正 Fail and modify within a definite time
□二次不合格，作退学处理 Fail the second time, quit
 主席签名Signature：                               

                                            年(Y)   月(M)   日(D)

	中期评审小组成员
	职务
	姓名
	职称
	所在学科

	
	主席
	
	教授/博导
	

	
	委员
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


注：1.博士学位论文中期检查最迟于第三学年末完成。Interim inspection of doctoral dissertation should be implemented no later than the end of the third academic year.
2.此表为A4大小，请双面打印，并于左侧装订成册。各栏空格不足可自行加页。红色字体部分请在打印时删除。
The form is A4, in duplex printing, and stapling on the left. Additional page is available. The red words should be deleted when printing.
3.考核结束后，此表由院（系）和研究生各存档一份。After the inspection, the form should be kept by both the school (department) and the student.
4.此表仅作为学生修改和后期各阶段审查及监督之用，不存入学生档案。The form is only for revising the dissertation and staged examine, but not be filed in student’s archive.
